

ريمير سبورت أكاديمي PREMIER SPORT ACADEMY

Kuwait Centre of Excellence







C. of Ex.	Coaching	G. Keeping	Basketball	Volleyball	Gir	·ls	Camps]		
Fri	Sat am pm	Sun	Mon	Tue	We	ed –	Thu			
Player's Name: اسم اللاعب								Date of Birth: تاريخ الميلاد		
Civil ID No. رقم الهوية المدنية								Nationality: الجنسية		
School Name: اسم المدرسة								Grade Year: الصف		
School Address: عنوان المدرسة								Blood Group: فنة الدم		
Home Address: عنوان المنزل								Home Tel. No. هاتف المنزل		
Parent's Name: اسم الأب								Mobile No. هاتف النقال		
	Occupation مهنة							Office Tel. هاتف العمل		
	y Contact: الاتصال ل							Emergency No.		
Private Email contact: البريد الالكتروني الخاص										
Please indicate if your child has any medical conditions we should be aware of (Asthma, Allergies, Heart, Diabeticetc.)										
Documents which are required to complete the registration procedure (to be completed by the parents).										
New passport sized photograph 4x6.					صورة حديثه فوتوغرافية للاعب مقاس 4×6.					
Photocopy of Player's Civil ID.						للجميع صورة البطاقة المدنية للاعب .				
Photocopy of Father's Civil ID.					للجميع صورة البطاقة المدنية للأب.					
I understand that every care is taken to ensure the safety and well being of all players. I shall not hold the P.F.A liable for any injuries or accidents occurring whilst my son is in the care of the Academy and I know of no medical reason to restrict the applicant from participating in the Academy's activities. In the event that I may not be reached in case of accident or emergency, I hereby authorize Academy staff to hospitalize and secure appropriate treatment for my child / applicant.			,	أقدر أن كل الرعاية قد اتخذت لضمان سلامة ورفاهية اللاعبين. ويجب أن لا أحمل الأكاديمية الأولى لكرة القدم أي مسئولية جراء وقوع جرح أو إصابات أثناء تواجد ابني برعاية الأكاديمية. وأقر بعدم وجود سبب طبي يمنع من مشاركة المتقدم في نشاطات الأكاديمية. في حالة الإصابة أو أي سبب طارئ وعدم التمكن من الاتصال (الوصول) بي أفوض طاقم الأكاديمية بتأمين العلاج المناسب لابني / المشترك.						
Parent's Signature:									توقيع ولي الأمر:	

www.psa-kuwait.com

Date: DD/MM/YYYY

التاريخ:



بريمير سبورث أكاديمي PREMIER SPORT ACADEMY

Kuwait Centre of Excellence





TERMS, CONDITIONS & REGULATIONS

- 1-P.S.A has Exclusive rights to use player's pictures during all activities in academy, for marketing and promotion campaigns in all print and electronic media.
- 2-P.S.A operates under Celtic Scouting System. Any of the academy student selected to perform in any club will be represented by P.S.A. only.
- 3-P.S.A. has the rights to decline any application without explanation.
- 4-P.S.A. reserves the rights to terminate membership of any participant due to misconduct, violation of rules on regulations and instructions. In such case the management is not entitled to refund registration or membership fee.
- 5-P.S.A. will not allow any player to attend the training sessions or participate in any activity, without official outfit (supplied by the academy).
- 6-P.S.A. is equipped with all necessary FIRST AID kits, including permanent FIRST AID clinic as well as with qualified paramedics. However, academy will not be held responsible or accountable for any injury or accident that may happen to player during training sessions or match games.
- 7-All payments are non-refundable.

الأحكام والشروط واللوائح

1 بريمير جول أكاديمي لها مطلق الحرية في استخدام صور لاعبيها التي يتم التقاطها أثناء التدريب أو المباريات أو النشاطات الأخرى والتي يمكن استغلالها في جميع وسائل الإعلان والدعاية والقنوات الإعلامية.

2 تخضع بريمير جول أكاديمي لنظام ايفرتون الاستكشافي الخاص بتطوير المهارات الفردية المميزة للاعبين الأشبال للتداول العالمي. ما عني أن أي لاعب يتم اختياره للعب أو الامتحان في أي من الأندية التابعة لنظام ايفرتون الاستكشافي سيكون تمثيله من حق شركة بريمير جول أكاديمي فقط.

3 بريمير جول أكاديمي لها الحق في رفض أي متقدم دون إبداء الأسباب.

4 يحق لإدارة بريمير جول أكاديمي إلغاء عضوية أي لاعب بسبب سوء السلوك أو عدم الالتزام بتعليمات الأكاديمية من حيث الانضباط وخلافه. وذلك دون أدنى التزام بإعادة أي من رسوم الاشتراك المسددة سلفا.

5 بريمير جول أكاديمي لن تسمح لأي لاعب بحضور نشاطات الأكاديمية دون الالتزام بالزي الرسمي (المتوفر لدي الأكاديمية).

6 بريمير جول أكاديمي مجهزة بجميع لوازم الإسعافات الأولية بالإضافة إلى عيادة ميدانية دائمة مجهزة بتلك الإسعافات إلى جانب مسعف مختص متواجد أثناء التدريبات ومع ذلك فإن بريمير جول أكاديمي غير مسئوله عن أي من إصابات الملاعب أثناء التدريب أو المباريات.

7 المبلغ المدفوع لا يسترد في أي حال من الأحوال.



Kuwait Centre of Excellence





CELTIC & P.S.A. CODE OF CONDUCT

We fully support the English Football Association's Respect campaign and attach the Code of Conduct. We believe we all have a responsibility to ensure that football is played in a safe, secure environment that promotes positive attitudes and enjoyment. At the Premier Sport Academy, Players, Parents and Coaches are expected to abide by this Code of Conduct – please read it carefully.

Code of Conduct: Young Players

When playing football, I will:

- * Always do my best, even if we're losing or the other team is stronger.
- * Play fairly I won't cheat, complain or waste time.
- *Show respect and never be rude to my team-mates, the other team, the referee, spectators or my coach/team manager.
- * Never argue with the referee or assistant referee.
- * Shake hands with the other team and referee at the end of the game regardless of the result.
- * Listen to my coach/team manager and respect what he/she says.
- * Talk to someone I trust, for example my parents or the club welfare officer if I'm unhappy about anything at my club.

Code of Conduct: Spectators

I will:

- * Remain outside the field of play and behind the Designated Spectator Area (where provided).
- * Never engage in, or tolerate, offensive, insulting or abusive language or behaviour.
- * Always respect the match officials' decisions.
- * Applaud effort and good play as well as success.

In addition, when attending youth games I will:

- * Remember that children play for FUN.
- * Let the coaches do their job and not confuse the players by telling them what to do.
- * Encourage the players to respect the opposition and match officials.
- * Never criticise a player for making a mistake -mistakes are part of learning.

Code of Conduct: Coaches

I will:

- * Show respect to others involved in the game including match officials, opposition players, coaches, managers, officials and spectators.
- * Adhere to the Laws of the Game.
- * Display and promote high standards of behavior.
- * Always respect the match officials' decisions.
- * Never enter the field of play without the referee's permission.
- * Never engage in public criticism of the match officials.
- *Never engage in, or tolerate, offensive, insulting or abusive language or behaviour.

When working with players, I will:

- * Place the well-being, safety and enjoyment of each player above everything, including winning.
- *Explain exactly what I expect of players and what they can expect from me.
- * Ensure the parents/carers of all players under the age of 18 understand these expectations.
- * Refrain from, and refuse to tolerate any form of bullying.
- * Develop mutual trust and respect with every player to build their self-esteem.
- * Encourage each player to accept responsibility for their own behaviour and performance.
- * Ensure all activities I organise are appropriate for the players' ability level, experience, age and maturity.
- * Co-operate fully with others in football (e.g. officials, doctors, physiotherapists) for each player's best interest

I have read the code of o	conducts, and agree to abide by th	لقد قرأت قواعد السلوك، والموافقة على الالتزام بها		
Player's name				اسم اللاعب
Parent's name				اسم ولي الأمر
Parent's signature				التوقيع
Date	DD/MM/YYYY		DD/MM/YYYY	التاريخ



ريمير سبورت أكاديمي PREMIER SPORT ACADEMY

Kuwait Centre of Excellence





إيفرتون وبريمير جول أكاديمي. مدونة السلوك

نحن نؤيد تأييدا كاملا رابطة كرة القدم الانجليزية ونحترم إرفاق مدونة السلوك التي أقرها نادي ايفرتون لكرة القدم ونعتقد ان لدينا جميعا مسؤولية لضمان أن يتم لعب كرة القدم في بيئة جيده وبيئة آمنة تشجع على المواقف الايجابية والتمتع بها. في بريمير جول أكاديمي ، اللاعبين، والآباء والمدربين سيلتزمون بمدونة السلوك هذه فيرجى قراءتها بعناية.

مدونة لقواعد السلوك: اللاعبين الشباب

عندما ألعب كرة القدم سوف:

- * أبذل دائما قصارى جهدي، حتى لو كنا نخسر أو الفريق الآخر هو الأقوى.
 - * ألعب بإعتدال ولن اغش أو أشكو أو إضيع الوقت.
- * إظهار الاحترام ولا أكون وقحا مع زملائي في الفريق، والفريق الآخر، والحكم، أو متفرج مدربي / مدير الفريق.
 - * لا تناقش الحكم أو الحكم المساعد.
 - * نبادر بالسلام مع الفريق الآخر والحكم في نهاية المباراة بغض النظر عن النتيجة.
 - * استمع إلى مدربي / مدير الفريق واحترام ما كان عليه ان يقول.
- * التحدث مع الشخص الذي أثق به ، على سبيل المثال والدي أو موظف رعاية النادي إذا أنا غير راض عن أي شيء في النادي.

مدونة لقواعد السلوك: مدربي سوف:

- *لا تزال خارج ميدان اللعب وراء المشاهد المنطقة المعينة (حيث القدم).
 - *لا نشارك أبدا في شجار أو إهانة باللغة أو السلوك.
 - *دائما نحترم قرارات حكام المباراة.
 - *نحى الجهد واللعب بشكل جيد فضلا عن النجاح.

بالإضافة إلى ذلك ، عند حضور مباريات الشباب سوف:

- *نذكر أن الأطفال يلعبون من أجل المتعة.
- *السماح للمدربين بالقيام بعملهم و عدم الخلط بين اللاعبين وأن يقولوا لهم ما يجب القيام به.
 - *تشجيع اللاعبين على احترام المعارضة ومسئولين المباراة.
 - *أبدا لا أنتقد لاعب إذا أخطأ فالخطأ جزء من عملية التعلم.

عند العمل مع اللاعبين، وسوف:

- * إظهار الاحترام للآخرين المشاركين في المباراة بمن فيهم مسئولون المباراة ، لاعبين المعارضة والمدربين والمديرين والمتفرجين.
 - * التمسك بقو انين اللعبة.
 - * عرض وتعزيز المعايير العالية للسلوك.
 - * دائما احترم قرارات حكام المباراة.
 - * لا أدخل أبدا ميدان اللعب دون إذن الحكم.
 - * لا نشارك أبدا في الانتقاد العلني لحكام المباراة.
 - * لا نشارك أبدا في شجار ، أو بأفعال مهينة ، أو بإساءة باللغة أو السلوك.
 - * مكان رفاه وسلامة وتمتع كل لاعب فوق كل شيء، بما في ذلك الفوز.
 - * شرح بالضبط ما أتوقع من اللاعبين وماذا يمكن أن أتوقع منهم لي.
 - * ضمان الوالدين / لمقدمي الرعاية من جميع اللاعبين الذين تقل أعمار هم عن 18 فهم هذه التوقعات.
 - * الامتناع عن المشاكل، ورفض تحمل أي شكل من أشكال البلطجة.
 - * وضع الثقة المتبادلة والاحترام مع كل لاعب لبناء احترام الذات.
 - * تشجيع كل لاعب لقبول المسؤولية عن سلوكهم والأداء.
 - * التأكد من أن جميع الأنشطة مناسبة ويمكنني تنظيم مناسبة لمستوى قدرة اللاعبين والخبرة والعمر والنضج.
 - * التعاون الكامل مع الآخرين في كرة القدم (مثل المسؤولين والأطباء وأخصائيي العلاج الطبيعي) لمصلحة كل لاع

I have read the code of	conducts, and agree to abide by ther	n. لموافقة على الالتزام بها	لقد قرأت قواعد السلوك، والموافقة على الالتزام بها		
Player's name			اسم اللاعب		
Parent's name			اسم ولي الأمر		
Parent's signature			التوقيع		
Date	DD/MM/YYYY	DD/MM/YYYY	التاريخ		